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Op 10 februari 2022 om 20.00 uur vergadert het Wijkoverlegplatform Schenkel. Door Covid-19/Corona niet in 
het buurthuis de Wel maar online. 
 
20:00 uur: Opening (Ingelogd 18 personen) 
Voorzitter Alfred Heijkoop opent om 20.00uur de vergadering en heet een ieder van harte welkom op de 1e 
vergadering van 2022. Helaas weer on-line. De kans op besmettingen is te hoog om fysiek te vergaderen. Dank 
aan allen voor kopij in de WOP krant en dank aan de samenstellers. 
 
Mededelingen: 
Afmeldingen. Menno Vinke ( ziek) en Nico van Veen (andere vergadering). 
Klein foutje in de krant Watermolen moet Windmolen zijn. 
Ruud heeft foto vorige keer wel goed geraden en krijgt alsnog de cadeaubon. 
 
Verslag 16-12-2021: Geen opmerkingen. 
Meldingen van Wim Bik:  
Wim heeft rondje gelopen met José Middelkoop in verband met de verloedering van het groen rondom het 
sportpark. Met name de bramenstruiken woekeren weelderig. Wim heeft contact gehad met Johan van Zijl. Deze 
houdt veel slagen om de arm en zegt zo nodig de bramenstruiken in te korten. Echter dan groeien ze vaak nog 
harder, wat hij ook onderkende. Johan zegt dat er een ‘potje’ voor moet zijn om dat allemaal weg te kunnen 
halen. De enige oplossing is alles uitgraven en opnieuw aanplanten. Johan gaat kijken wat hij kan doen, maar 
dat vindt Wim een te vage toezegging. De verloedering van het sportpark zien we nu al een aantal jaren en Wim 
wil nu wel eens concrete toezeggingen hebben.. Ook komen delen van het groen rond het sportpark onder water 
te staan, dit tast de begroeiing aan. Ook hier krijgt Wim hetzelfde verhaal, we weten het en gaan kijken wat we 
kunnen doen, maar er is geen potje voor. Ganzen er zijn er 28 geteld maar concrete toezeggingen over beheer 
ook hier niet. Wel erg jammer dat de wethouder er niet is want dan had hij hem daar op kunnen aanspreken. Er 
zijn afspraken gemaakt over de camera die bij overgang Poortmolen naar de wijk Oosterflank hangt. Echter geen 
ambtenaar weet wat de toezeggingen zijn. Het gevolg is dat al die jaren niets met de camera wordt gedaan. De 
buurt zit met een niet werkende camera, terwijl structurele maatregelen nodig zijn. Inzaaien van wilde bloemen 
t.b.v. de biodiversiteit. Wat gaat gemeente hieraan doen? Ook hier zijn nog geen concrete toezeggingen gedaan. 
Tenslotte blijft de vraag staan, wat gaat de gemeente doen aan de overlast van Eurostars op het parkeerterrein? 
Nancy Rayman: voor wat betreft de bloemen. Dit heeft ze bij Johan neergelegd. Hij gaat na hoe dit is in te 
passen binnen de huidige budgetten die toegekend zijn voor onderhoud en aanplanten van groen. Nancy gaat er 
vanuit dat hij ook iets met deze vraag gaat doen. Er moet een structureel plan komen voor het bestrijden van 
bramenstruiken. Alfred neemt dit ook op met Nico om te kijken welke actie de gemeente gaat ondernemen. 
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20.10-20.40 uur: “Buurttuin Flora” Dijs Verhagen  
Bij de buurttuin staat een bord, dat bij de opening van de tuin is geschilderd. Valt dit bord op? 
Volgens Bernard Geise zie je het prima staan. Dijs: als je het niet weet moet je een beetje zoeken. Doel van de 
tuin is om samen met de buurt groenten, kruiden of planten te kweken voor gezamenlijk gebruik. Iedereen in de 
buurt mag er van mee profiteren. Op dit moment is er elke 2 weken een vergadering met goede ondersteuning 
van Havensteder, WOP, buurthuis en gemeente. Er staan borden dat het terrein verboden is voor honden. Ik 
nodig u uit om te komen kijken. Alfred merkt op dat het pas echt leuk wordt als de eerste schop de grond in gaat 
en men samen iets moois van maakt. Ca. 12 omwonende staan te trappelen. Ria Hoes merkt op dat het goed is 
om het mailadres te vermelden. Dit is: buurttuin.flora@gmail.com. Bernard Geise merkt op dat de jeu de boules 
baan vlak bij is en roept actieve spelers op. 
 
20.40-21.10 uur: Energietransitie Ger Keuzekamp (Energie Collectief Capelle). 
Het laatste document is Energietransitie Warmte. Deze ligt nu ter goedkeuring bij de commissie 
Stadsontwikkeling van de gemeente en komt ter besluitvorming op 16 maart in de raad. Hierin staat o.a. hoe wij 
in de komende decennia van het aardgas afgaan. De Florabuurt staat als eerste gepland (voor 2028) en de 
Molenbuurt in 2030. Ook vindt er verkenning plaats voor de Akker- en Haagwinde en omgeving. Bewoners die 
mee willen denken zijn van harte welkom om mee te doen in de klankbordgroep. Ger schets zijn eigen situatie 
(Belmolen) waarbij hij recentelijk van het gas is afgegaan en overgestapt is op een lage temperaturen 
warmtepomp (ca 35-40 gr). Dit is pas te doen na het nemen van voldoende isolatie maatregelen. Verder is zijn 
elektra aansluiting aangepast naar 3x25 Amp. Luuk Schipper vraagt of er voldoende capaciteit op het 
elektriciteitsnet is als we bijv. allemaal elektrisch gaan koken. Ger ongetwijfeld zal ook hieraan iets moeten 
gebeuren, denk alleen maar aan elektrisch rijden. Henk Tiesma geeft aan dat Stedin fors in verzwaring van het 
net gaat investeren. Albert Curvers verwacht inderdaad problemen met het net. Hij voorziet ook veel problemen 
en kosten voor de bewoners. Alles is nog erg vaag. Ger geeft aan dat veel nog in onderzoek is. Hierna volgde 
een interessante discussie over ervaringen van Ger en ontwikkeling in de markt en het toekomstig warmtenet. 
Ger is te allen tijde bereid om persoonlijk informatie uit te wisselen. Alfred constateert dat het onderwerp vaker bij 
ons op de agenda komt te staan. Hij dankt Ger voor zijn inbreng. 
  
21.10-21.40 uur: Activiteiten WOP 
Hanke Boom heeft foto’s gemaakt van de fietspaden rond het sportpark en in het Schollebos. Je ziet hierop veel 
sporen van onderhoudsmachines langs de paden en in de bochten. Soms zijn het diepe sporen die gevaarlijk 
zijn. Je zult er als fietser maar in terecht komen. Wat kunnen we hier aan doen? Wim Bik geeft aan dat hij dat 
ook al eens bij wethouder Wilson heeft aangekaart. Hij adviseert de gegevens naar de wethouder toe te sturen. 
Hanke merkt op dat we dit al 2 jaar roepen en geen veranderingen zien. Nancy Rayman kent het probleem en de 
betreffende chauffeurs worden er op aangesproken, maar het is heel lastig om de juiste te vinden. Ze geven 
elkaar vaak de schuld. Dat betekent voor de afdeling dat bij ieder werk, vooraf en achteraf, een momentopname 
moet worden gemaakt. Monitoren werkt niet. Hanke merkt op dat hij gezien heeft hoe de fa. Reijm nieuwe 
bomen heeft aangeplant. Het betreffende voertuig met kraantje en trekker was welhaast 12 m lang en dat krijg je 
met geen mogelijkheid door de bochten. Nb. er reed ook een wagen van de gemeente bij. Wim Bik geeft aan dat 
hij hierover ook veel klachten van buurtbewoners hoort. Nancy stelt voor om het probleem met wethouders van 
Veen en Wilson te bespreken en plan van aanpak maken om het op te lossen. Alfred hoe trekken we dit vlot en 
vraagt Nancy contact te houden over dit onderwerp.  
Hanke: Het Schollebos kent soortgelijke problemen. Het NZ pad (pannenkoekhuis-Schollevaar) verbreden is tot 
zijn verbazing door het college afgewezen. Gisteren nieuw overleg over het Schollebos gehad. Er lopen allerlei 
acties die allen in een opstartfase verkeren. 
 
Violierstraat aanleg speelplaatsje. Namens het WOP heeft Hanke Boom getracht om samen met de gemeente 
onder de omwonenden onderzoek te doen naar de realisatie van een speelplaatsje. Dit proces is helaas 
gestrand. Het WOP gaat nu samen met enkele bewoners aan de slag. Er wordt een enquête onder omwonenden 
uitgezet. Hij vindt het jammer dat de gemeente zo afstandelijk met de participatie omgaat. 
 
WOP-on-tour: 30 maart staat het WOP in de Korenmolen en 6 april in de Fresiastraat (Aldi). De uitnodigingen 
voor de omwonenden volgen. Wim Bik betreft nieuwbouw ontwikkelingen op het terrein van Parassia/Antes. 
Zodra de ontwikkelingen concreet worden onderneemt Antes zelf actie richting bewoners. Alfred geeft aan dat de 
WOP on tour veel extra informatie uit de wijk van bewoners geeft, die we anders niet zouden horen of zien. 
Hanke zegt ook voor wat betreft de nieuwbouw Aafje de vinger aan de pols te houden. 
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Ouderen dag: 25 maart (onder voorbehoud) kijken of we weer veilig iets kunnen organiseren. 
 
Kopij voor de wijkkrant: gaarne insturen voor medio april, zodat eind april de WOP krant gemaakt kan worden. 
 
Super Schenkel Dag. We kijken wat mogelijk is binnen de regelgeving. De buurt heeft het nodig. 
 
Buurthuis: Loopt gelukkig weer goed. Allerlei groepen komen weer. Het buurthuis is op zoek naar vrijwilligers al 
is het maar voor een paar uurtjes achter de bar. 
 
Bernard. Doet oproep voor Jeux de Boule baan. Meld je op schenkel@capelleaandenijssel.nl dan kunnen we 
aan de slag. 

 
21.40-22.00 uur: Rondvraag 
Ger Keuzekamp merkt op dat hij iemand uit Oostgaarde gesproken heeft met complimenten over het WOP 
Schenkel krantje van iemand uit Oostgaarde. 
Tineke Winkels wil graag info en samenwerking bij Wop on-Tour. Bernard zegt dit toe. 
 
22.00 uur: Afronding 
- Bedankt voor jullie aanwezigheid 12 mei is nieuw overleg. Hopelijk in het buurthuis.. 
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